
P r o t o k 6 k nr XI I I /2019 
z obrad XI11 sesji Rady Miejskiej w Klodzku, 

kt6ra odbyla sig w dniu 30 paidziernika 2019r. 
w sali Rajcdw Urzgdu Miasta w Klodzku 

Sesja rozpocz~la sig o godz. 10:05 

1. Otwarcie obrad XI11 sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 
Otwarcia sesji dokonala Przewodniu~a Rady Miejskiej w Klodzku Pani Elibieta fytyhska rnbwiqc: 
,,Otwieram obrady XI11 sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwierdzenie wainoicl sesji. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytyhska stwierdzila, i i .  w sesji uaestniczy 18 radnych 
w zwiqzku z tyrn wszystkie podejrnowane decyzje bgdq prawornocne. (Nieobecni na sesji: radny 
Pan Adam Kwas, radny Pan Boguslaw Szpytma, radna Panilwona Sobuyk) 
Lista obecnoici radnych na sesji stanowi zel. nr 1 do protokotu. 

Zastrzeieh do porzqdku obrad nie zgloszono. 

3. Wyb6r sekretarza sesji. 
Na sekretarza sesji Przewodniczqca ~ a i y  Pani Elibieta tytyfiska zaproponowala radnego Pana 
Piotra Bryte. Pan radny wyrazil zgodg. Innych kandydatur nie zgloszono. 

Poddano pod glosowanie kandydaturg Pana Piotra Bryty. 
Glosowanie: za - 18, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Irnienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 2 do protokolu. 
Radny Pan Piotr BryCa zostal powotany na sekretarza obrad. 

4. Wr@czenie rnedalu ZAS~U~ONY DLA MIASTA KLODZKA. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytyhska przybliiyla sylwetkg Pana Tadeusza Krniecika, 
ktbrern nadano tytul Zaslutonego dla Miasta Ktodzka: 
"Tadeusz Kmiecik byl jednym z pierwszych mieszkaric6w miasta Klodzka z terminem zameldowania 
26 listopada 1945r. Kochal Klodzko, tu mieszkat od wyzwolenla a t  do imierci (01.04.201 6 r.) Tu 
uczyl sie wychowywal i ksztaltowal swdj charakter, tutaj tez zalozyl swojq rodzine. Jut jako 12-latek 
byl czlonkiem ZHP pdfniej ZMP. Zawodowo zwiqzal sie z przedsiebiorstwem PKP gdzie od 1969 - 
1999 roku kierowalstacjq Klodzko Glbwne. Za zaslugi w sluzbie kolejowej otrzymal bqzowy, srebrny 
i zloty krzy2 zaslugi oraz odznaczony zostal Krzyiem Kawalerskim Orderu Odrodzenia Polski. Jako 
by& naczelnik Stacji oraz wieloletni nauuyciel praktycznej naukl zawodu i dziatau zwiqzkowy 
aktywnie uczestniuyl w tyciu publicznym i zawodowym, poznawal mechanizmy gospodarcze 
i spoteczne naszego miasta. Przez okres trzech kadencji byl lawnikiem Sqdu Rejonowego w Klodzku. 
Byl Czlonkiem Zanqdu Okregowego Zwiqzku tdnierzy Wojska Polskiego oraz Ligi Obrony Kraju 
i Towarzystwa Miloinikdw Lwo wa i K r e s h  Wschodnich. Prowadzit duiq wspdlnote mieszkahcdw przy 
ul. Krasiriskiego 9 w Klodzku. Poprzez kontakty z ludimi poznawal ich problemy i troski, ktbre zawsze 
byiy mu bliskie. Kochal i wspieral ludzi, chetnie s M y l  Im radq, / pomoq. Jako radny Rady Miejskiej 
w Klodzku dzialal na rzecz miejscowej spdeunoici przez niecale 4 kadencje. Byt zalozycielem 
,Stowarzyszenia na rzeu budowy obwodnicy Kiadzka",tdre prowadzil przez 10 /at. Prowadzqc 
ww. Stowarzyszenie swolml wystwieniarni przyuynil sie w dniu 8 sierpnia 2010 r. do opracowania 
dokumentacji projektowej budowy obwodnky, a nastepnie w dniu 20 lutego 201 4 r. na budowe 
obwodnicy Klodzka. lego zmagania i walka t m l y  okdo 15 lat. Obwodnica stak sie faktem - co 
zawsze bylo wielkim marzeniem Tadeusza Kmiecika. Zawsze mawial: ,,Dopdki bede zyl - nie 
spoune". Nawet wbwuas gdy zostal inwalidq. Ago dzialania nie ust'aly, a t  do zwiehuenia dzieia. 
Wielki wysilek i zaangatowanie Pana Tadeusza nie poszly na marne, bez Niego obwodnicy Klodzka 
by nie byto." 



Przewodniaqca Rady wraz z Burrnistrzern Miasta Ktodzka wrgczyta Pani Stefanii Krniecik - rnakonce 
zmartego Pan Tadeusza Krniecika - Akt Nadania tytutu Zastuiony dla Miasta Ktodzka wraz 
z parnlqtkowym rnedalern i ryngrafem. 

Gtos zabrata Pani Stefanla Kmiecik: ,Szanowni Paristwo, Wysoka Rado. Radoid i wzruszenle 
odebraiy m i  mowe. To prawda, i e  ip. Tadeusz sluzyl chetnie i pomagal iudziom. A k o  radny kllku 
kadencji dobrze znal pmbiemy i bolqczki mieszkaricdw. Do dzls pamietam wypowiedziane przez Niego 
slowa, ze czlowiek jest w iyciu tyle wart iie moie pomdc drugiemu. Przed chwilq odebralam medal 
i dyplom Zasluionego dia Miasta Kbdzka, jest to j u i  czwarte odznaczenie te j  rangi, w tym jedno za 
Zaslugi dla Miasta Walbrzycha, jako wojewddzhua. Duma i radoid rozpiera me serce. Ciesze sie, ze 
m q i  zostal doceniony pnez wladze miasta Klodzka oraz przez kolegdw w Radzie. Dziekuje serdecznie 
Szanownemu Paristwu, Panu Burmistrzowi Michalowi Piszko, Paristwu Radnym miasta Klodzka, 
a takte tym wszystkim, ktdrzy w jakikolwiek sposdb przyczynili sic do pnyznania tego wyr6inienia. 
Szuegdlne uklony i podziekowania skladam Szanownemu radnemu Zbigniewowi Nowakowi, 
pi lotuj~cemu sprawe do kohca. Na pewno bez Was kochani nie byloby tego wszystkiego. Jeszue raz 
Pafistwu serdecznie dziekuje. Do fyczefi i podziekowari pny lqua  sie rdwniet rodzina m@a 
z Warszawy, ktdra nie mogla ptzybyC n i  tq wieikq uroczystoiC. Dziekuje serdecznie". 

0 godz. 10:15 - na sesje pnybyl radny Pan Boguslaw Szpytma. 

W dalszej a g i c i  obrad przedstawiciel Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego 
w imieniu Kapituly i Odznaczeh Zarzqdu Gtownego WOPR w Warszawie wreczyt Burrnistrzowi Miasta 
Ktodzka Panu Michatowi Piszko zlotq odznake WOPR. 

0 godz. 10:ZO - na sesje przybyla radna Pan1 Iwona Sobuyk. 

5. Przyjecie p ro tokdu  z obrad XI1  sesji  Rady Miejskiej w Ktodzku. 
Protok6t zostal przedlotony radnyrn. Uwag do protokotu nie zgtoszonu. 
Protok6l z XI1 sesji  Rady Mlejsklej w Klodzku zostal przyjgty. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Klodzka z pracy miqdzy sesjami. (Zal. nr 3) 
Uwag i zapytah do sprawozdania nie stwierdzono. 
Sprawozdanie zostato przyjgte. 

Przewodniczqca Rady Pani El ib ieta ty tyhska udzielita glosu Pani Stefanii Kmlecik, ktbra 
zwrbcita sie z proibq o nazwanie czgit: ktodzkiej obwodnicy irnieniern i p .  Tadeusza Krniecika. Zadata 
pytanie: Czy bedzierny dalej pilotowak t q  sprawg i czy dojdzie do takiego wyrbtnienia? 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbleta i y t yhska  poinformowata, t e  przedtoiony wniosek zostanie - ~ 

przedy~kutowan~ i bgdzie kontynuacja tej procedury. Niernniej jednak dzisiaj nie rnoge tego obiecat, 
poniewat rnusirny to zrobit stosownie do wszystkich procedur. Przewodniczqca Rady zadeklarowata, 
t e  wniosek ten zostanle wzigty pod uwagq i bgdzie rozpatrywany. 

Pani Stefania Kmiecik: Dziekujg bardzo. Dzieki staraniom Tadeusza rniasto Ktodzko doczekato sle 
obwodnicy. ~ y u e n i e  rneta spelnito sig, lecz rnq2 nie dotyl chwili oddania obwodnicy do uiytku. 
Wielklm marzeniem rngia byto nazwanie u g i c i  obwodnicy lego irnieniem. Tq proibe zostawit m i  
niejako w testarnencle. Proslt byrn tego dopiinowata. 

Przewodniaqca Rady Pani Elibieta h h s k a :  Pani Stefanio, tak jak zadekiarowatarn, na pewno 
zajrnierny sip t q  sprawq. Pan Tadeusz Kmiecik wykonat bardzo dute dzieto w kierunku budowy 
obwodnicy, teby ona w ogbie powstala i rnyilg, i e  obecni tu radni i burrnistrz rnajq podobne zdanie. 
Bgdzierny nad tyrn procedowat, aby ewentualnie tak sig stato. Bardzo Pani dzigkuje za to, i e  Pani 
pamieta o tyrn o czyrn marzyt rnationek. Jest Pani wspaniatq kobietq, wspaniatq ionq i walaqcq - 
tak jak byt Pan Tadeusz. 

7. Ocena prsygotowanla s l u tb  komunalnych do  okrasu zimy. (Zaf. nr 4) 
Material zostal. przedtoiony radnyrn. 
Uwag i zapytah do przedtoionego rnateriatu nie stwierdzono. 



8. Ocena przygotowania OOrodka Pomocy Spokecznej oraz jednostek wsp6lpracujqcych 
w zakresie zabezpleczenia socjalnego podopiecznych w okresle zimy. (Zal. nr 5) 
Materiat zostat przedloiony radnym. 
Uwag i zapytari do przedtoionego rnateriatu nle stwierdzono. 

9. Podjqcie uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Klodzko, 
druk nr 82. (Zabnr 6) 
Projekt uchwaty zostai przedtoiony radnym. Zostal przygotowany przez Komisje Skarg, Wnioskbw 
i Petycji. 

Uwag do projektu uchwaly nie stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Pani Elibieta iytyhska poddala pod glosowanle podjecie uchwaty w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Burrnistrza Miasta Ktodzko, druk nr 82. 

Glosowanie: za - 18, przeciw - 0, wstnymalo sic - 0. (Nie gbsowal nieobecny na sesji rady Pan Adarn 
Kwas oraz radni: Zdzislawa G6rska I Zdzislaw Duda obecni na sali obrad) 
Imienny wykaz gtosowania stanowl zal. nr 7 do protokolu. 
Uchwala zostata podjeta I otnymab nr XII1/87/2019. (Zal. nr 8) 

0 godz. 10:25 - sale obrad opudcll radny Pan Bogustaw Szpytma. 

10. Podjqcle uchwaly w sprawle zmiany Wieloletniej Prognozy Flnansowej Gminy Miejskiej 
Ktodzko na lata 2019-2028, druk nr 91. (Zal. nr 9) 
Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnym. 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbieta tytyhska poprosila o przedstawienie opinii Kornisji 
rnerytorycznej. 

Przewodniuqca Kornisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodaruej Pani Aneta toslewlu 
poinformowala, i e  Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku nr 91, bez poprawek. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Panl Eltbleta kytlynska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Grniny Miejskiej Ktodzko na lata 2019-2028, druk nr 91. 
Glosowanie: za - 17, przeciw - 0, wstnymato sie - 2. (Nle gbsowal nieobecny na sesji rady Pan Adam 
Kwas oraz radny Pan Boguslaw Szpytma nieobecny na sail obrad) 
Imienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 10 do protokotu. 
Uchwala zostata podjgta i otnymaka nr XIII/88/2019. (Zal. nr 11) 

11. Podjecie uchwaty w sprawie dokonania zmian budtetu Gmlny Miejskiej Klodzko na 
2019 rok, druk nr 92. (Zal. nr 12) 
Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 

Przewodniczga Rady Pani Elibieta iytyhska poprosita o przedstawienie opinii Komisji 
rnerytorycznej. 

Przewodnlczqca Komisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Ancta Losiewicz 
poinforrnowata, i e  Kornisja wnioskuje o przyjscie projektu uchwaty na druku nr 92, bez poprawek. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniaqca Rady Pani Elibieta iytyhska poddala pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
dokonania zrnian budietu Gminy Miejskiej Klodzko na 2019 rok, druk nr 92. 

Glosowanie: za - 17, przeciw - 0, wstnymalo sie - 2. (Nie glosowal nieobecny na sesji mdy Pan Adarn 
Kwas oraz radny Pan Boguslaw Szpytma nieobecny na sali obrad) 
Irnienny wykaz gtosowania stanowi zaL nr 13 do protokotu. 
UchwaR zostata podjeta I otrzymala nr XIII/89/2019. (Zal. nr 14) 



12. Wybory lawnlk6w s Jowych na kadencjg 2020-2023: 
a) Zapoznanle sig z opiniq Zespolu ds. zaopiniowania kandydat6w na tawnlk6w. 

Opinia Zespotu zostata przekazana iadnym, celern zapoznania sig z ustaieniami Zespotu. 
Uwag i zapytali do przedtoionej opinii nie stwierdzono. 

b) Podjgcie uchwaly w sprawle zgtoszenia kandydata na lawnika, kt6re pozostawia sig 
bez dalszego blegu, druk nr 83. (Zal. nr 15 )  

Projekt uchwaty zostal przedlozony radnym. 
Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbieta tytyliska poddala pod glosowanie podjgcie uchwaty w sprawie 
zgloszenia kandydata na lawnika, kt6re pozostawia sig bez dalszego biegu, druk nr 83. 

G/osowanie: za - 19, przeciw - 0, wstnymalo sic - 0. (Nle glosowal nleobecny na sesji rady Pan Adam 
Kwas oraz radny Pan Bogustaw Szpytma nieobecny na sall obrad) 
Imlenny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 16 do protokob. 
Uchwala zostata podjeta i otrzyrnata nr XIII/90/2019. (Zal. nr 17) 

c) Podjecie uchwalyw sprawle zgloszenia kandydata na lawnika, ktore pozostawia slq 
bez dalszego biegu, druk nr 84. (Zal. nr 18 )  

Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 
Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Panl Elibieta tytyhska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 
zgtoszenia kandydata na lawnika, ktbre pozostawia sic bez dalszego biegu, druk nr 84. 

Gtosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. (Nle glosowal nleobecny na sesjl rady Pan Adam 
Kwas oraz radny Pan Boguslaw Szpytma nleobecny na sali obrad) 
Irnienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 19  do protokolu. 
Uchwata zostala pod j~ ta  i otrzymata nr XIII/91/2019. (Zal. nr 20)  

d) Podjecie uchwalyw sprawie zgtoszenia kandydata na Rwnika, ktore pozostawla sig 
bez dalszego biegu, druk nr 85. (Zal. nr 21)  

Projekt uchwaty zostat przedbzony radnym. 
Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Panl Elibleta tytyhska poddata pod gtosowanie podjgcie uchwaly w sprawie 
zgloszenia kandydata na lawnika, kt6re pozostawia sig bez dalszego biegu, druk nr 85. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 0. (Nie glosowal nleobecny na sesjl rady Pan Adam 
Kwas oraz radny Pan Boguslaw Szpytma nieobecny na sali obrad) 
Imienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 22 do protokotu. 
Uchwala zostala podjqta i otrzyrnala nr XIII/92/2019. (Zal. nr 23) 

e) Podjpcie uchwalyw sprawle zgloszenia kandydata na tawnlka, k t i re  pozostawla slg 
bez dalszego biegu, druk nr 86. (Zal. nr 24)  

Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 
Uwag i zapytan do projektu nie stwierdzono. 

Przewodnlczqca Rady Panl Elibieta tytynska poddala pod glosowanle podjgcie uchwaty w sprawie 
zgloszenia kandydata na lawnika, ktbre pozostawia sig bez daiszego biegu, druk nr 86. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 0. (Nie glosowal nieobecny na sesji rady Pan Adam 
Kwas oraz radny Pan Boguslaw Szpytma nleobecny na sali obrad) 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 25 do protokolu. 
Uchwata zostata podjgta i otrzymala nr XIII/93/2019. (Zab nr 26) 

f) Przeprowadzenle glosowanla tajnego w sprawie wyboru lawnik6w. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta tytynska poinforrnowata o konieczno5ci powotania Komisji 
Skrutacyjnej, celern pneprowadzenia glosowania tajnego w sprawie wyboru tawnikdw sqdowych. 
Przewodniaqca Rady zaproponowala do skladu Komisji Skrutacyjnej nastgpujqce osoby: 
Paniq Anng Karolczak - radna wyrazila zgode. 
Pana Mieczyslawa Krornbacha - radny wyrazit zgode, 



Pana Pawla Najdp - radny wyrazit zgodg. 
Innych kandydatur nie zgtoszono. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska poddala pod glosowanie powolanie Komisji 
Skrutacyjnej w sktadzie: Anna Karoiczak, Mieuystaw Krombach, Pawet Najda. 
Gbsowanle: za - 20, przeciw - 0, wsttzymalo sic - 0. (We gbsowal n'leobecny na sesji rady Pan Adam 
Kwas) 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 27 do protokotu. 
Kornisja Skrutacyjna zostal powolana. 

Przewodniczqca Rady ogtosita dziesigciominutowq przerwg w obradach, celem ukonstytuowania sig 
Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania regulaminu glosowania i kart do gtosowania. 

0 godz. 10:50 - na sesje pnybyt radny Pan Adam Kwas. 

Po przerwie Przewodniczqca Rady wznowila obrady i poinformowata, i e  radni wybierajq 5 tawnikbw 
do Sqdu Okrpgowego w Swidnicy Wydziatu Karnego - zgtoszono 1 kandydata, spo9r6d 13 tawnikbw 
do Sqdu Rejonowego w Ktodzku wybierajq 8 lawnik6w do Wydzialu Pracy - zgloszono 8 osbb oraz 
5 kwnikdw do Wydzialu Rodzinnego i Nieletnich - zgtoszono 4 osoby. 
Nastgpnie poprosita Komisjg Skrutacyjnq o przedstawienie regulaminu glosowania oraz rozdanie kart 
do gtosowania. 

Gtos zabrat radny Pan Pawel Najda, ktbry poinformowal, te  Komisja Skrutacyjna ukonstytuowala 
sip. Przewodniczqcym Komisji zostat Pan Pawel Najda, cztonkami Komisji zostali: Pani Anna Karoiczak 
i Pan Mieczystaw Krombach. 
Przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej przedstawil radnym regulamin glosowania, ktbrego treSC 
przedstawia sig nastgpujqco: 

Regulamin 

glosowania w wyborach tawnik6w do spd6w powszechnych na kadencj? od 2020 do 
2023 r. przeprowadzonych na sesji Rady Miejskiej w Ktodzku w dniu 30.10.2019 r. 

Przepisy og6lne 

1. Radni wybierajq: 

5 tawnikdw do Sqdu Okrggowego w ~widnicy Wydziat Karny - zgtoszono 1 kandydata. 
13 lawnikbw do Sqdu Rejonowego w Ktodzku w tym: 8 lawnikbw do Wydzialu Pracy - 
zgtoszono 8 osbb oraz 5 lawnik6w do Wydziatu Rodzinnego i Nieletnich - zgtoszono 
4 osoby. 

2. Gtosowanie przeprowadza wybrana spoSrbd radnych Komisja Skrutacyjna. 

1. Gtosowanie jest tajne, odbywa sig przy pomocy kart do gtosowanla sporzqdzonych odrpbnie 
dla katdego sqdu. 

2. Kandydaci na tawnik6w umieszczeni sq na karcie do glosowania w porzqdku alfabetycznym. 
3. Komisja Skrutacyjna sprawdza prawidtowoSC sporzqdzonych kart do glosowania, szczegblnie 

pod kqtem a y  wszyscy kandydaci sq na nich umieszueni, opatruje karty pieczpciq Rada 
Miejska w Klodzku i rozdaje radnym. 

1. Gtosowanie odbywa sip na sesjl poprzez wyczytanie przez a b n k a  Komisji Skrutacyjnej, 
wedtug listy obecnofci, nazwisk radnych, ktdrzy kolejno podchodzq do urny w obecnofci 
Komisji Skrutacyjnej wrzucajq do niej karty do gtosowania. 

2. Podczas glosowania na sali znajduje sig parawan, kabina lub inne urzqdzenie umotllwiajqce 
radnym tajne (dyskretne) dokonanie wyboru kandydatbw na kartach do glosowania. 



1. Po przeprowadzeniu gtosowania Kornisja Skrutacyjna ustala wynik gtosowania i sporzqdza 
~rotok6t. 

2. ~rotok6t  podpisujq osoby wchodzqce w sktad Kornisji Skrutacyjnej. 
3. Wyniki wyborbw ogtasza przewodniczqcy Kornisji Skrutacyjnej poprzez oduytanle protokdu 

na sesji. 

§ 5 

Wyb6r tawnikbw nastepuje zwykta wiekszoiciq gtos6w przy obecnolci co najrnniej potowy 
ustawowego sktadu Rady. 

Rozdziat I1 

Zasady glosowania w przypadku, gdy liczba kandydat6w na lawnlk6w jest mnlejsza lub 
r6wna liubie wybieranych tawnik6w. 

5 6 

Karty do glosowania, sporzqdzone odrebnie dla katdego Sadu, wedtug jednolitej forrny, zawierajq 
treLC: ,,Karta do gtosowania w wyborach: do Sqd Rejonowego w Ktodzku - do Wydziatu Pracy i do 
Wydziatu Rodzinnego i Nieletnich oraz Sqdu Okregowego w swidnicy z pytaniern: ,,Czy jestej za 
wyborem na lawnika?" 

Ponizej, w kolejnojci alfabetycznej nazwisko, imig (irniona) kandydata. Obok katdego nazwiska 
z prawej strony w jednej linii urnieszcza sig dwie jednakowe kratki: jedna obok wyrazu ,,takn druga 
obok wyrazu ,,nieM. 

1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kazdego kandydata znaku ,,xM 
w kratce obok wyrazu ,,tar opowiadajqc sig w ten spos6b za wyborern, lub w kratce obok 
wyrazu ,,nie" opowiadajqc sig w ten sposob przeciwko wyborowi tego kandydata na tawnika. 

2. Jeteli radny na karcie do gtosowania: 
1) postawi przy nazwisku kandydata znak ,,xu jednoueinie w kratce obok wyrazu ,,takn, jak 

i w kratce obok wyrazu ,,nieW; 
2) nie postawl przy nazwisku kandydata znaku ,,x" w kratce ani obok wyrazu ,,takR ani obok 

wyrazu ,,nieW; 
3) wypetni kratkg pmy nazwisku kandydata w spos6b niezgodny z ust.1 
- jego 91.0s uwata sic za watny bez dokonania wyboru w obrgbie tego kandydata (gtos neutralny 
tzw. wstrzyrnujqcy sie). 

3. Karty wyjete z urny niesporzqdzone przez Komisje Skrutacyjnq sp kartarnl niewatnymi. 

4. Kart catkowicie przedartych Kornisja Skrutacyjna nie bierze pod uwage. 

Kandydata na lawnika uwata sie za wybranego, jeteli w gtosowaniu uzyskat (zgodnie z 55 
Regularninu) wiecej gtosow, znak6w ,,x" w kratce obok wyrazu ,tak" od surny znak6w ,,x" w kratce 
obok wyrazu ,,nieM. 

1. Kornisja Skrutacyjna spomqdza odrebne protokoty dla kaldego sqdu, w kt6rych okrella: 
1) liczbg radnych obecnych na sesji uprawnionych do gtosowanla; 
2) irniona i nazwlska zgtoszonych kandydatow; 
3) liczbe radnych, kt6ryrn wydano karty do gtosowania; 
4) liczbg kart wyjptych z urn; 
5) liczbe kart niewatnych; 
6) kolejno, imie (irniona) i nazwiskd zgloszonego kandydata oraz liczbg gks6w watnych: 

a) za wyborem kandydata na tawnika, 
b) przeciw wyborowi kandydata na tawnika, 



c) bez dokonania wyboru - oraz stwierdza wynik wybor6w w obrqbie glosowania na kazdego z kandydatbw na lawnik6w. 

2. Kornisja odnotowuje w protokole wszelkie okolicznoLci i uwagi rnogqce mleC wptyw na wynik 
glosowanla oraz zastrzeienia zgtoszone przez czlonkbw Komisji Skrutacyjnej odnoszqce sig 
do naruszenia procedury w trakcie glosowania, obliczanie glos6w lub sporzqdzanie protokotu. 

Po przedstawieniu reguiaminu glosowania, Kornisja Skrutacyjna rozdata radnyrn przygotowane 
i opieczgtowane karty do glosowania tajnego. Kazdy z 21 radnych otrzymal 3 karty do glosowania 
i po wyaytaniu z imienia i nazwiska oddawat sw6j glos, a nastepnie wrzucat karty do przygotowanej 
urny wyboraej. 

Po zakoriczeniu glosowania Przewodniczqca Rady Pani El ib leta t y ty l i ska  ogksila 
trzydziestorninutowq przerwq w obradach, celem ustalenia wynik6w gtosowania oraz sporzqdzenia 
protokolbw przez Komisje Skrutacyjnq. 

0 godzlnie 11 :42 wznowlono obrady. 

Po wznowieniu obrad Przewodniaqca Rady Pani El ib leta f y ty l i ska  poprosila Przewodniczqcego 
Komisjl Skrutacyjnej o odczytanie protokotow z ustaieh wynikdw tajnego glosowania na lawnikow 
sqdowych. 

Przewodnlaqcy Kornisji Skrutacyjnej Pan Pawel Najda odczytat treSC trzech protokotow z ustaleh 
wynik6w tajnego glosowania na tawnikow sqdowych: 

Protokbl 

z ustalenia wynik6w tajnego gksowania w wyborach na tawnik6w do sqdd6w powszechnych 
sporzqdzony na sesjl Rady Miejskiej w Klodzku w dniu 30.10.2019 r. na kadencje 2020-2023. 

Komlsja skrutacyjna w rktadzie: 
1) Pnewodniczqcy Komisj i  Skrutacyjnej - radny P a w d  Najda 
2) Czlonek Komisj i  Skrutacyjnej - radna Anna Karolczak 
3) Czlonek Komisj i  Skrutacyjnej - radny Mieczyslaw Krombach 
po wyjtyA~ kart z urny i ich przeliueniu stwierdza, co nastepuje: 

1. Liczba radnych Rady Miejskiej w Klodzku obecnych na sesji uprawnionych do gtosowania: 21 

2. Na lawnik6w do Sqdu Rejonowego w Klodzku do P r a w  zgloszono kandydatury: 

1) Borowlec Alicja Maria 
2) Garbowicz Monika Katarzyna 
3) Heiihska Edyta Agnieszka 
4) Junak Elibieta Maria 
5) Nesterowski Ludwik Paw& 
6) Osiadacz Sylwia Monika 
7) Sroka Boguslaw 
8) Wcisk Renata Bronislawa 

3. Liuba radnych, kt6ryrn wydano karty do glosowania: 21 
4. Liczba kart wyjetych z urny: 21 
5. Liczba kart niewainych: 0 
6. Liczba glos6w watnle oddanych za wyborem poszuegblnych kandydat6w: 21 

1. Borowiec Alicja Maria oddano gtos6w za wyborem 21 
przeciw wyborowi na tawnika 0 
bez dokonania wyboru 0 

2. Garbowla Monika Katarzyna oddano gtosow za wyborem 20 
przeciw wyborowi na tawnika 1 
bez dokonania wyboru 0 

3. Helihska Edyta Agnieszka oddano gtosow za wyborem 20 
przeciw wyborowi na lawnika 1 
bez dokonania wyboru 0 



4. Junak Elibieta Maria oddano gtos6w za wyborem 20 
przeciw wyborowi na tawnika 1 
bez dokonania wyboru 0 

5. Nesterowski Ludwik Pawet oddano gtos6w za wyborem 21 
przeciw wyborowi na tawnika 0 
bez dokonania wyboru 0 

6. Osiadacz Sylwia Monika oddano gtos6w za wyborem 21 
przeciw wyborowi na tawnika 0 
bez dokonania wyboru 0 
oddano gtosow za wyborem 21 
przeciw wyborowi na tawnlka 0 
bez dokonania wyboru 0 

8. Wcisto Renata Bronislawa oddano gtosbw za wyborem 20 
przeciw wyborowi na lawnika 1 
bez dokonania wyboru 0 

7. Sroka Bogustaw 

Wobec powyiszego Komlsja Skrutacyjna stwierdza, ze kandydaci: 

1) Borowlec Alicja Maria 
2) Garbowlcz Monlka Katarzyna , 
3) Hellhska Edyta Agnleszka 
4) Junak Elibieta Marla 
5) Nesterowskl Ludwik Pawel 
6 )  Osladacz Sylwla Monlka 
7) Sroka Boguslaw 
8) Wclslo Renata Bronlskwa 

Uzyskaii wiecej gtos6w za wyborem niz przeciw wyborowi i zostali wybrani na lawnikow do 

noweao w KkodZky do Wv-u Pracv, 

Na tym protok6t zakohczono i podpisano: 

1) Przewodnlczqcy Komisji Skrutacyjnej - radny Pawel Najda 
2) Czlonek Komisjl Skrutacyjnej - radna Anna Karolczak 
3) Czlonek Komlsji Skrutacyjnej - radny Mleczyslaw Krombach 

Protokol 

z ustalenia wynikow tajnego glosowania w wyborach na lawnik6w do sadow powszechnych 
sporzqdzony na sesji Rady Miejskiej w Klodzku w dniu 30.10.2019 r. na kadencje 2020-2023 

Komlsja skrutacyjna w skladzie: 

1) Przewodniczqcy Komlsji Skrutacyjnej - radny Pan Pawel Najda 

2) Czlonek Komisjl Skrutacyjnej - radna Anna Karolczak 

3) Czlonek Komlsjl Skrutacyjnej - radny Mieczyslaw Krombach 

po wyjeciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co nastgpuje: 

1. Liuba radnych Rady Miejskiej w Klodzku obecnych na sesji uprawnionych do gbsowania: 21 
2. Na tawnikbw do Sqdu Rejonowego w Klodzku do -0 I N I e l e w  

zgloszono kandydatury: 
1) Baran loianta Stanislawa 
2) Kowalska Dorota 
3) Kowalska Irena 
4) labuda Maria 
3. Liczba radnych, kt6rym wydano karty do gtosowania: 21 
4. Liczba kart wyjetych z urny: 21 
5. Liczba kart niewainych: 0 
6. Liczba gtos6w oddanych za wyborem poszueg6inych kandydatow: 21 

1. Baran lolanta Stanistawa oddano glosow za wyborem 21 



2. Kowalska Dorota 

3. Kowalska Irena 

4. Labuda Maria 

przeciw wyborowi na tawnika 0 
bez dokonania wyboru 0 

oddano glosbw za wyborem 21  
przeciw wyborowi na tawnika 0 
bez dokonania wyboru 0 

oddano glosbw za wyborem 20 
przeciw wyborowi na tawnika 1 
bez dokonania wyboru 0 

oddano gtosbw za wyborem 20 
przeciw wyborowi na tawnika 1 
bez dokonania wyboru 0 

Wobec powyiszego Komisja Skrutacyjna stwierdza, i e  kandydaci: 

1) Baran Jolanta Stanislawa 
2) Kowalska Dorota 
3) Kowalska Irena 
4) tabuda Maria 

Uzyskali w i~ce j  gtosbw za wyborem n i i  przeciw wyborowi i zostali wybrani na tawnikbw do 

neao i Ni- 

Na tym protokbl zakoliczono i podpisano: 
1) Przewodniczqcy Komisjl Skrutacyjnej - radny Pawet Najda 
2) CzRnek Komisji Skrutacyjnej - radna Anna Karolczak 
3) Cztonek Komisjl Skrutacyjnej - radny Mieuystaw Krombach 

z ustalenla wynikbw tajnego glosowania w wyborach na tawnikbw do sqdbw powszechnych 
sporzqdzony na sesji Rady Miejskiej w Ktodzku w dniu 30.10.2019 r. na kadencje 2020-2023. 

Komisja skrutacyjna w sktadzie: . 
1) Przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej - radny Pawet Najda 
2) Cztonek Komisji Skrutacyjnej - radna Anna Karolczak 
3) Cztonek Komisji Skrutacyjnej - radny Mieczystaw Krombach 
po wyjeciu kart z urny i ich przellczeniu stwierdza, co nastgpuje: 

1. Liuba radnych Rady Miejskiej w Klodzku obecnych na sesji uprawnionych do gtosowania: 21. 
2. Na lawnikbw do SsQu Okr-eao w gwidnicv do zgtoszono 

kandydature: 
1) Siejewicz Patrycja Stanistawa 

3. Liczba radnych, ktbrym wydano karty do glosowania: 21 
4. Liuba kart wyjetych z urny: 21 
5. Lluba kart niewainych: 0 
6. Liczba gbsbw oddanych na kandydata: 21 

1) Siejewiu Patrycja Stanistawa za wyborem kandydata na tawnika 21  glosbw 
przeciw wyborowi kandydata na lawnika 0 glosbw 
bez dokonania wyboru 0 glosbw 

Wobec powyiszego Komisja Skrutacyjna stwierdza, ze kandydatka: 

1) Siejewiu Patrycja Stanisbwa 

Uzyskala wigcej gtos6w za wyborem n i i  przeciw wyborowi i zostala wybrana na tawnika do 

eaoweao w dwhink~ do WWiatu  Karnew 



Na tyrn protokc3 zakohczono i podpisano: 
1) Przewodnluqcy Komisj l  Skrutacyjnej - radny Pawel Najda 
2) czlonek Komlsj l  Skrutacyjnej - radna Anna Karolczak 
3) czlonek Komlsj l  Skrutacyjnej - radny Mleczyskaw Krombach 

g) Podjpcie uchwaly w sprawle wyboru kawnlk6w sadowych n a  kadencjq 2020-2023, 
druk nr 87. (Zal. nr 28) 

Przewodniczqca Rady Panl Elfbieta ty tyhska odczytala treiir projektu uchwaly Rady Miejskiej w sprawie 
wyboru tawnik6w sqdowych na kadencje 2020-2023. 

Przewodniczqca Rady Panl El ib ieta ty tyhska poddata pod gtosowanie podjpcie uchwaty w sprawie wyboru 
lawnikbw sqdowych na kadencje 2020-2023, druk nr 87. 
Glosowanie: za - 20, prreciw - 0, wstrzymak si.$ - 0. (Nie gbsowal nieobecny na sali obrad radny Pan Boguslaw 
Szpytma) 
W zwiqzku z btednyrn ustaleniern wyniku glosowania, Przewodniczqca Rady zarzqdzila reasurnpcje 
gtosowania poddajqc ponownle pod gtosowanle podjgcie uchwaty w sprawie wyboru tawnik6w sqdowych na 
kadencje 2020-2023, druk nr 87. 
Glosowanie: za - 19, przeclw - 0, wstrzymalo si.$ - 0. (Nie glosowali nieobecni na sali: radny Pan Boguslaw Szpytma 
I radny Pan Zdzlslawa Duda) 
Uchwala zostata podjqta I otrzymata nr XIII/94/2019. 

1 13. Interpelacje I zapytanla radnych. 
Radny Pan Krzysztof Mqka skierowal do Burmistma Miasta zapytania, ktbre wiqzaty sie z ottzyrnanyrn 
protokolern pokontrolnyrn Reglonabej lzby Obrachunkowej (fragment tekstu na stronie nr 3, drugi akapit) 
gdzie rnowa jest o przypadku szeiciu podrniot6w i p6inyrn doreczaniern oraz wysytanlern pisrn. Pytanie 
brzrnialo: Dlaczego spoir6d 10 najwigkszych dluinikbw Gminy Miejskiej Kbdzko zawiadomienia zostaly 
wyslane do tych podrniot6w od 95 do 726 dni po uptywnie terrninu Natnoici podatku, dlaaego grnina tak 
dlugo nie uporninala sit: o te naietnoScl? Drugie pytanie: Dlaczego w przypadku czterech dlutnik6w organ 
podatkowy w latach 2016-2018 wystawit tytuly wykonawcze doplero po uplywle od 95 do 305 dni od daty 
dorpczenia upornnienia? Kolejne pytanie zadane przez Pana radnego zwlqzane bylo z protokotern z kontroli 
przeprowadzonej w Urzqdzie Stanu Cywilnego: Dlaczego Zastepca Kierownika Urzedu Stanu Cywilnego 
podpisywala zawiadornlenia i wezwania nie posiadajqc stosownego upowainienia Burrnistrza w tyrn zakresie? 
Dlaaego ten pracownik nie mlat taklego upowatnienia? 

Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko poinforrnowal, ze na zadane pytania przez radnego Pana Krzysztofa 
Mqkp udzieli odpowledzl na piirnie. Jednoczeinie pmypornnial Panu radnernu, t e  kontrole sq po to 
wykonywane w takich instytucjach jak umedy grniny, aby wykazywat ewentuaine rzeczy, kt6re fie robirny. 
Ta kontrola w USC rzeczywiicle nie wypadta naflepiej, jest ona kontrolq negatywnq. Bedzierny rnusieli 
wprowadzit, wdrotyt te zalecenia, kt6re otrzyrnalifrny od organu kontrolnego a y l i  Urzgdu Wojewbdzkiego 
i poprawit dziatalnoit tego aspektu funkjonowania Urzgdu. A na pytania zwiqane z kontrolq RIO I to jedno 
pytanie dotyczqce USC udziele Panu odpowiedzl na piimie. 

Pmewodniczqca Rady Pani Elibieta t y tynska  poinforrnowata o koniecznoicl powrotu do punktu 12 g) 
porzqdku obrad tj. do projektu uchwaly w sprawie wyboru tawnlk6w sqdowych na kadencje 2020-2023, druk 
nr 87, poniewat Mednle pmeliczono gtosy i jest to dosyt istotna pornytka. W zwiqzku z tyrn P~ewodniCZqca 
zarzqdzila reasurnpcje gksowania I ponownie poddata pod gtosowanie ww. projekt zadajqc pytanie, kto 
z Pahstwa radnych jest za podjeciern uchwaty w sprawie wyboru lawnik6w sqdowych na kadencje 
2020-2023, druk nr 87. 
Glosowanie: za - 17, pmeclw - 0, wstnymalo sic - 0. (Nie glasowall nieobecnl na sali obrad radni: Pan Boguslaw 
Szpytma, Pan Zdzislaw Duda, Panl Aneta toslewlu oraz obecny na saii obrad radny Pan Damian glak) 
Irnienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 29 do protokolu. 
Uchwala zostala podjpta i o tnyma la  nr XIII/94/2019. (Zal. nr 30) 

Pmewodniczqca Rady powrbcila do pkt 13 pomqdku obrad - Interpelacje i zapytania radnych i poprosila 
Sekretarza obrad Pana Piotra Bryle o odczytanie trefci interpelaji jakie wpbngty do biura Rady Mlejskiej 
w okresie rnigdzy sesjarni: 

Interpelacja radnego Pana Stanislawa Bartuaka z dnia 17.10.2019 r. (Zal. nr 31) 



Interpelacja radnego Pana Stanlslawa Bartczaka z dnia 21.10.2019 r. (Zal. nr 32) 

14. Wnioskl I 04wladaenia radnych. 
Wnioskbw i oiwiadueh nie stwierdzono. 

15. Sprawy rbine. 
Pani Teresa Ludwin poinformowala, i e  Paristwowy Fundusz ~ehabilitacji 0s6b Niepetnosprawnych 
prowadzi rbine prograrny na rzecz osbb niepetnosprawnych. Nie tak dawno otrzyrnaliirny inforrna cje, i e  
Oddzlat Dolnoilqski PFRON informuje, l e  z dniern 30 listopada 2019 r. uptywa terrnin na sktadanie wnioskbw 
w rarnach obszaru A, czyli prograrnu wyrbwnywania r6tnic rnigdzy regionarni. Pornoc ta udzielana jest na 
przystosowanie czegci wspblnych wielorodzinnych budynkbw rnieszkalnych zarzqdzanych przez gminy, 
towarzystwa budownictwa spotecznego, rbwniez wsp6lnoty rnieszkaniowe i spoldzielnie rnieszkaniowe. 
Inwestycja, na ktorq rnoina pozyskat irodki z PFRON ma zapewnit dostepnoit do co najrnniej dwbch lokali, 
w ktdrych rnieszkajq osoby z niepetnosprawnoiciq narzqdu ruchu. To czesto dotyczy os6b fizycznie 
poszkodowanych, poruszajqcych sic - ale nie koniecznie - na wbzkach. Wspblnota rnoie tez wystqpit o takq 
pornoc. Dofinansowanie rnoie wynleit nawet 165 tys. zt. Szczegbly wartoici pomocy, udzialu wtasnego itd. 
sq okreilone w tzw. kierunkach dzialah i warunkach brzegowych. Motna takq dotacjg otrzyrnat 
w Powlatowyrn Centrurn Pornocy Rodzinie w Klodzku, ktbre na zlecenle Paristwowego Funduszu prowadzi ten 
program wyrdwnywania roinic. Terrnin jest bardzo krbtki i rnoie sip to w tyrn roku nie udat, poniewai trzeba 
rniet kosztorys, zdobyd pleniqdze na wktad wlasny, ale rnoie w nastepnyrn roku - jeieli ten program bgdzie 
kontynuowany - warto to przemyiiet. Pani radna poinforrnowala takie, t e  nie tak dawno byta 
przeprowadzona akcja charytatywna ,Na rzecz Przemka" - rngia pracownika Urzcdu Miasta. Bardzo pigkna 
akcja. W t q  akcje wlqczyli sig i zainicjowali jq pracownicy Ungdu przy wsparciu Pana Burrnistrza. W akcje 
wtqczylo sig wiele osbb, Fundacja ,,Razern Moierny Wlgcej" Darniana Slaka, wiele instytucji cywilnych, 
porzqdkowych. Nie bede wymleniata wszystkich, bo rnotna o kirnj zapornniet. Bylarn na sarnyrn poczqtku 
tej akcji i bylam podbudowana tyrn, jak wiele udato sic zgromadzit, jak ludzie bezinteresownie pomagajq. 
Tam katdy grosz by1 wainym udzialem. To jest pigkne, t e  ludzie zauwatajq drugiego czlowleka obok siebie, 
i e  chcq pornbc bezinteresownie. Wierze, ze w codziennyrn iyciu obok slebie zauwazamy sqsiada, osobp 
starszq, chorq i te t  potrafirny jej pornbc. Dziekujq bardzo wszystkirn, ktbrzy wtquyli sic do tej akcji. 

Uos zabral radny Pan Damlan dlak, ktbry dodat, i e  zostata zebrana kwota 38 122 zl i zostata ona przelana 
na konto tony po zmartyrn Przernku, jako pornoc dla dzieci. 

Glos zabral radny Pan Adam Kwas: Chciatbyrn serdecznie podziekowat obecnernu tu dyrektorowi 
Powiatowego Centrurn Pornocy Rodzinie i radnemu naszego rniasta za wsparcie Zespdu Szkbt Specjalnych. 
Mieliirny przyjemnoit uczestniayt w akcji przy udziale Fundacji ,,Razern Moierny Wiqcej". Byty to  zajgcia 
z hipoterapii, ktbre wsparto rbwniei Powiatowe Centrurn Pornocy Rodzinie uiyczajqc jak zawsze pojazdu 
I dziecl rnogty sig swietnie bawit. Przy okazji chciatbyrn te t  wspornniet 30-lecie powstanla niezaleinej prasy 
na Zierni Kbdzkiej, ponlewat 11 listopada 1989 roku zostat wydany pierwszy nurner gazety,Ziemia Ktodzka", 
ktdra to gazeta byta jednym z pierwszych organow niezaleznej prasy jawnie wychodzqcej po przetomie 
sierpniowym i teraz rozrosla sig w duie wydawnictwo. Gazeta pisata o wielu klodzkich sprawach, byla 
cytowana w wielu wainych periodykach, tworzyfa oolrodek rnyilenia sarnorzqdowego. I na koniec, ponlewaz 
mamy Wszystkich ~wietych, dla niektbrych jest to Swigto Zmarlych, chcialbyrn wspomniet naszych 
samorzqdowcbw, radnych, ktdrzy z nami przez lata pracowall i dla dobra wspolnego poBwigcili wiele aasu 
i kawatek tycia, a ostatnio opuicili nasze zlernskie pielesze: ip .  Tadeusz Kmiecik, ip .  Joanna Sudol, 
parniptamy rbwniez o sp. Stefanle Mrozie bylym Przewodniczqcym Rady Miejskiej w Klodzku, pamietamy 
o Bp. Wojciechu Matuszewskim bytym Burmlstrzu. W tyrn dniu wspomnijmy rbwnief: o naszych kolegach 
radnych i dziataczach sarnorzqdowych. 

Gtos zabrala radna Pani Jolanta Kobak: Wysoka Rado, rnarn proibe do Pana Burrnistrza, a rnianowicie 
trwajq teraz prace nad budietern i tutaj mam proibg, aby znaleit fundusze na abjecie monitoringlern naszych 
szk61. To co sic wydarzyto niedawno przy Szkole Podstawowej nr 3, to bytoby wskazane, teby ten monitoring 
tam sle znalazl oraz rozpatrzenie rnotliwoici umiejscowien~a rnonitoringu wzdtui drogi prowadzqcej na PKP 
Stacje Ghjwnq, tam t e i  jest niebezpieanie. Nie wiern u y  jesteicie Pahstwo poinformowanl, ale w sierpniu 
byta tam napait na kobietp, kt6ra o 4 ran0 szla do pracy, jest konduktorkq. W takich punktach, gdzie jest 
niebezpiecznie chodzit w nocy czy nad ranern, to bytoby wskazane, aby ten monitoring w tych rniejscach 
zostal zamontowany. 



Ad vocern do wypowiedzi radnego Pana Adarna Kwasa gtos zabral radny Pan Jacek Kubicki: Skoro ju t  tak 
sobie dzipkujerny Adarnie, to bgdzierny sip starali wspierat szkotp, pomagat, i jesteimy do dyspozycji, jeteli 
chodzi o przewbz uczniow niepelnosprawnych. JeSii chodzi o przewozy, robimy to bardziej dla grup 
zorganizowanych ni t  dla indywidualnych osob, gdy i  jest jeden samochod i tu oprbcz dowozu uczestnikbw 
do Srodowiskowego Dornu Pomocy, to te t  staramy sip wspierat organizacje pozarzqdowe i szkolp. 

Przewodniaqca Rady Pan1 Eltbieta tytynska: Zb l~ ia  sip ~ w i p t o  Zrnarlych i bedziemy odwiedzat groby 
bliskich, ktorych ju t  nie ma z narni. lest  to takl czas, kiedy bedzierny przywolywat parnipt o tych wszystkich 
bliskich narn osobach, wspaniatych iudziach i rnyilg, i e  kaidy z Pahstwa takie bliskie osoby ma. lest to 
szczegolny moment kiedy wzrusza sig nasze serce I kiedy rnoierny przypornnlet sobie tych wszystkich 

.,- wspanialych ludzi, ktbrzy juz odeszli.  yap Pahstwu, aby to byt takl dobry a a s  zadurny, dobre spotkania 
z rodzinq, iebykcle Pahstwo sppdzili go dobrze i'iebyicie szczpkliwie wrocili do dornu. 

p' 16. Zakohczenie sesji. 

Po wyuerpaniu wszystklch punktbw porzqdku obrad Przewodniaqca Rady Pani Elibieta tytyhska 
zamkneta obrady rnbwiqc: ,,Zamykam obrady XII I  sesji Rady Miejskiej w Klodzku", 

Zakohaenie sesji nastwito o godz. 12:14 

E l i  &&hska i a 


